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Skolebestyrelsen 
 

 

 

Referat af skolebestyrelsens møde tirsdag den 26. april 2022 

 

Til stede: Ane, Nina, Brian, Lars, Sebastian, Danna, Lone, Maiken, Stefan, Birgit-

te og Peter (referent) 

 

Afbud: Anne, Lina, Merethe og Louise 

 

Mødet blev afholdt på Maglehøjskolen. 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

3. Nyt fra elevrådet 

MA: Der er ikke afholdt elevrådsmøde siden sidst. 

SØ: Elevrådet har drøftet muligheden for at afholde fælles gallafest for ud-

skolingen på Maglehøj- og Søhøjskolen. 

Elevrådet er i gang med at indsamle uddybende data i forhold til udarbej-

delse af Undervisningsmiljøvurderingen (UMV). Udgangspunktet er resulta-

tet af den nationale trivselsundersøgelse, hvor forskellige områder er udpe-

get. UMV forelægges bestyrelsen på mødet ultimo maj. 

 

4. Ferieplaner for de to kommende skoleår (høring) 

 

Bilag: Oplæg til ferieplan for 2023/24 og 2024/25 

 

Bestyrelsen har ingen kommentarer. Peter sender høringssvar. 

 

5. Oplæg om SFO 

Brian og Tina, afdelingsledere for SFO, holder et kort oplæg om hverdagen i 

SFO. Vi tager en dialog undervejs og drøfter til sidst, om skolens principper 

for SFO skal revideres. 

 

Bilag: Principper for SFO 
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Afdelingsleder for SFO, Brian Dahlmann, holdt oplæg om, hvordan hverda-

gen i SFO er bygget op. Herudover blev der fortalt om, hvordan der arbej-

des pædagogisk med at udvikle de enkelte børns trivsel og relationskompe-

tence.  

 

De nuværende SFO-principper er fortsat gældende uden ændringer. 

 

6. Opsamling visionsseminar: 

Louise, Ane og Peter har på baggrund af seminaret, og en efterfølgende 

dialog til et skolebestyrelsesmødet i efteråret, lavet vedhæftede oplæg til, 

hvad bestyrelsen skal arbejde videre med i det kommende år. 

 

Bilag: Opsamling visionsseminar 2021 

 

Der var en drøftelse af, om organisationen er moden til større inddragelses-

processer lige nu, og det blev besluttet, at de indsatsområder, der står be-

skrevet i bilaget, er relevante, men det kræver en detaljeret procesplan før 

arbejdet med dem igangsættes. Stefan og Ane følger op på dette. 

 

7. Nyt fra formand og ledelse 

Mini-SFO er startet op med to klasser på hver matrikel. 

 

Renoveringen af Søhøjskolen skrider fremad efter tidsplanen, og den del af 

den renoverede indskoling, som nu er taget i brug, er flot. Den del af byg-

geriet, der omhandler nybyg, er formentlig forsinket, men omfanget kendes 

fortsat ikke. Det er stadig planen, at etape 2 (udearealer og renovering af 

mellemtrinsbygningen) igangsættes efter sommerferien. Der er fortsat ikke 

etableret cykelparkering og lys ved den nye cykelsti. Bestyrelsen vil hen-

vende sig til politikerne omkring dette. 

 

I ugen efter påske blev musikkens dag afviklet for første gang i tre år. Det 

var en stor succes. Orkestermester-eleverne skal spille koncert med Copen-

hagen Phil i Østre Gasværk den 9. maj kl. 16-17. Hvis der er nogle, der vil 

deltage, skal I henvende jeg til Peter, som vil skaffe billetter. 

 

Der er dialogmøde med Skoleudvalget den 9. juni kl. 19-20.30, så sæt 

kryds i kalenderen. Invitation med dagsorden følger. 

 

8. Evt. 

Intet 

 


